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PROTOKÓŁ NR VIII/2024 

Z VIII SESJI RADY MIEJSKIEJ W LIPNIE 

 

z dnia 10 grudnia 2024 roku 

 

Na 15 osobowy skład Rady, w sesji uczestniczyło 14 radnych, co stanowi 93% ogółu Rady. 

 

 lista obecności – załącznik nr 8 

 

Sesja odbywała się w Urzędzie Miejskim w Lipnie, Plac Dekerta 8.  

Rozpoczęła się o godz. 13:00 – zakończyła o godz. 13:30 

Wypowiedzi uczestniczących w sesji na podstawie zapisu z systemu eSesja (napisy stworzone                      

do filmów z obrad sesji Rady Miejskiej w Lipnie) 

Protokół sporządził : Krzysztof  Derwiński 

 

Ad. pkt. 1 - a 

 

Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad 

 

Przewodniczący Rady – radny Kamil Komorowski - przywitał wszystkich przybyłych na 

obrady VIII sesji Rady Miejskiej w Lipnie. Stwierdził, że w sesji uczestniczy 14 radnych, co 

stanowi quorum, przy którym Rada może obradować i podejmować prawomocne uchwały.  

 

Ad. pkt. 1 – b 

 

Ustalenie porządku obrad 

 

Porządek obrad 

1. Sprawy organizacyjne: 

a) otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad, 

b) ustalenie porządku obrad, 

c) przyjęcie protokołu z VII sesji RM, 

d) sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta w okresie międzysesyjnym. 

2. Projekty uchwał: 

a) zmieniająca uchwałę w sprawie budżetu miasta na 2024 rok; 

b) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasta Lipna na lata 2024– 

2028; 

c) w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi 

opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług 

opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych warunków 

częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak również trybu ich pobierania; 

d) w sprawie ustalenia sposobu sprawienia pogrzebu przez Gminę i zasad zwrotu wydatków 

osobom do tego uprawnionym; 
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e) w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości gruntowej oznaczonej jako działka Nr 

1809/3 położona w Lipnie Obręb Nr 8 przy ulicy Kościuszki, stanowiąca własność Gminy 

Miasta Lipna; 

f) o zmianie uchwały nr XL/304/2022 Rady Miejskiej w Lipnie z dnia 30 września 2022 roku 

w sprawie regulaminu wynagradzania nauczycieli. 

3. Sprawy różne i komunikaty. 

4. Zakończenie obrad VIII sesji RM.. 

 

Ad. pkt. 1 - c 

 

Przyjęcie protokołu z VII sesji RM 

 

Głosowano w sprawie przyjęcia protokołu z VII sesji RM. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych.  

Wyniki głosowania imiennego zdjęcia punktu z porządku obrad.  

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Lista imienna:  

ZA (13): Bonowicz Małgorzata, Domeradzka Anna, Janiszewski Zbigniew, Kacprowicz 

Małgorzata, Komorowski Kamil, Koszczka Grzegorz, Krzemieniecki Edward, Lewandowski 

Sebastian, Maciejewski Wojciech, Ożdżyński Jerzy, Rykowski Marcin, Tyfczyńska Wiesława, 

Spisz Małgorzata 

PRZECIW (0): 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1): Napiórski Zbigniew  

BRAK GŁOSU (0):  

NIEOBECNI (1): Żochowski Łukasz  

 

Rada 13 głosami ZA przyjęła protokół z VII sesji RM. 

 

Ad. pkt. 1 – d 

 

Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta w okresie międzysesyjnym 

 

Burmistrz Miasta Lipna - Paweł Banasik – przedstawił sprawozdanie z działalności Burmistrza 

Miasta w okresie międzysesyjnym zgodnie z załącznikiem nr 1. 

 

Ad. pkt. 2-a 

 

zmieniająca uchwałę w sprawie budżetu miasta na 2024 rok 

 

Mariola Michalska - Skarbnik Miasta – przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały w 

sprawie zmiany w budżecie miasta Lipna w 2024 zgodnie z załącznikiem nr 2. 

 

Przewodniczący Rady – radny Kamil Komorowski - poinformował, że projekt uchwały uzyskał 

pozytywną opinię Komisji Gospodarki Finansowej.  
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Głosowano w sprawie zmiany uchwały w sprawie budżetu miasta na 2024 rok. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych.  

Wyniki głosowania imiennego w sprawie zmiany uchwały w sprawie budżetu miasta na 2024 

rok.  

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Lista imienna:  

ZA (14): Bonowicz Małgorzata, Domeradzka Anna, Janiszewski Zbigniew, Kacprowicz 

Małgorzata, Komorowski Kamil, Koszczka Grzegorz, Krzemieniecki Edward, Lewandowski 

Sebastian, Maciejewski Wojciech, Napiórski Zbigniew, Ożdżyński Jerzy, Rykowski Marcin, 

Tyfczyńska Wiesława, Spisz Małgorzata,  

PRZECIW (0): 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0):  

BRAK GŁOSU (0):  

NIEOBECNI (1): Żochowski Łukasz  

 

Rada 14 głosami ZA podjęła 

           - UCHWAŁĘ NR VIII/39/2024 

jak w załączniku nr 2 

 

Ad. pkt. 2-b 

 

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasta Lipna na lata 2024– 

2028 

 

Skarbnik Miasta - Mariola Michalska – przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały w 

sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasta Lipna na lata 2024– 2028 

zgodnie z załącznikiem nr 3. 

 

Przewodniczący Rady – radny Kamil Komorowski - poinformował, że projekt uchwały uzyskał 

pozytywną opinię Komisji Gospodarki Finansowej.  

 

Głosowano w sprawie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Miasta Lipna na lata 2024– 2028. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych.  

Wyniki głosowania imiennego w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Miasta Lipna na lata 2024– 2028. 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Lista imienna:  

ZA (14): Bonowicz Małgorzata, Domeradzka Anna, Janiszewski Zbigniew, Kacprowicz 

Małgorzata, Komorowski Kamil, Koszczka Grzegorz, Krzemieniecki Edward, Lewandowski 

Sebastian, Maciejewski Wojciech, Napiórski Zbigniew, Ożdżyński Jerzy, Rykowski Marcin, 

Tyfczyńska Wiesława, Spisz Małgorzata,  

PRZECIW (0): 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (0):  

BRAK GŁOSU (0):  

NIEOBECNI (1): Żochowski Łukasz  

 

Rada 14 głosami ZA podjęła 

           - UCHWAŁĘ NR VIII/40/2024 

jak w załączniku nr 3 

 

Ad. pkt. 2-c 

 

w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi 

opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług 

opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych warunków 

częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak również trybu ich pobierania 

 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Lipnie – Karolina Knach – przedstawiła 

uzasadnienie do projektu uchwały w sprawie określenia szczegółowych warunków 

przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z 

wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi 

oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak również 

trybu ich pobierania zgodnie z załącznikiem nr 4. 

 

Przewodniczący Rady – radny Kamil Komorowski - poinformował, że projekt uchwały uzyskał 

pozytywną opinię Komisji Zdrowia i Spraw Socjalnych. 

 

Głosowano w sprawie projektu uchwały w sprawie określenia szczegółowych warunków 

przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z 

wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi 

oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak również 

trybu ich pobierania. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych.  

Wyniki głosowania imiennego w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania 

i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem 

specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz 

szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak również trybu 

ich pobierania. 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Lista imienna:  

ZA (14): Bonowicz Małgorzata, Domeradzka Anna, Janiszewski Zbigniew, Kacprowicz 

Małgorzata, Komorowski Kamil, Koszczka Grzegorz, Krzemieniecki Edward, Lewandowski 

Sebastian, Maciejewski Wojciech, Napiórski Zbigniew, Ożdżyński Jerzy, Rykowski Marcin, 

Tyfczyńska Wiesława, Spisz Małgorzata,  

PRZECIW (0): 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0):  
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BRAK GŁOSU (0):  

NIEOBECNI (1): Żochowski Łukasz  

 

Rada 14 głosami ZA podjęła 

           - UCHWAŁĘ NR VIII/41/2024 

jak w załączniku nr 4 

 

 

Ad. pkt. 2-d 

 

w sprawie ustalenia sposobu sprawienia pogrzebu przez Gminę i zasad zwrotu wydatków 

osobom do tego uprawnionym 

 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Lipnie – Karolina Knach –  przedstawiła 

uzasadnienie do projektu uchwały w sprawie ustalenia sposobu sprawienia pogrzebu przez 

Gminę i zasad zwrotu wydatków osobom do tego uprawnionym zgodnie z załącznikiem nr 5. 

 

Przewodniczący Rady – radny Kamil Komorowski - poinformował, że projekt uchwały uzyskał 

pozytywną opinię Komisji Zdrowia i Spraw Socjalnych..  

 

Głosowano w sprawie projektu uchwały w sprawie ustalenia sposobu sprawienia pogrzebu 

przez Gminę i zasad zwrotu wydatków osobom do tego uprawnionym.  

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych.  

Wyniki głosowania imiennego w sprawie ustalenia sposobu sprawienia pogrzebu przez Gminę 

i zasad zwrotu wydatków osobom do tego uprawnionym. 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Lista imienna:  

ZA (14): Bonowicz Małgorzata, Domeradzka Anna, Janiszewski Zbigniew, Kacprowicz 

Małgorzata, Komorowski Kamil, Koszczka Grzegorz, Krzemieniecki Edward, Lewandowski 

Sebastian, Maciejewski Wojciech, Napiórski Zbigniew, Ożdżyński Jerzy, Rykowski Marcin, 

Tyfczyńska Wiesława, Spisz Małgorzata,  

PRZECIW (0): 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0):  

BRAK GŁOSU (0):  

NIEOBECNI (1): Żochowski Łukasz  

 

Rada 14 głosami ZA podjęła 

           - UCHWAŁĘ NR VIII/42/2024 

jak w załączniku nr 5 
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Ad. pkt. 2-e 

 

w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości gruntowej oznaczonej jako działka 

Nr 1809/3 położona w Lipnie Obręb Nr 8 przy ulicy Kościuszki, stanowiąca własność 

Gminy Miasta Lipna 

Zastępca Burmistrza – Robert Kapuściński -  przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały w 

sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości gruntowej oznaczonej jako działka Nr 

1809/3 położona w Lipnie Obręb Nr 8 przy ulicy Kościuszki, stanowiąca własność Gminy 

Miasta Lipna zgodnie z załącznikiem nr 6. 

 

Przewodniczący Rady – radny Kamil Komorowski - poinformował, że projekt uchwały uzyskał 

pozytywną opinię Komisji Gospodarki Komunalnej.  

 

Głosowano w sprawie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości 

gruntowej oznaczonej jako działka Nr 1809/3 położona w Lipnie Obręb Nr 8 przy ulicy 

Kościuszki, stanowiąca własność Gminy Miasta Lipna. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych.  

Wyniki głosowania imiennego w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości gruntowej 

oznaczonej jako działka Nr 1809/3 położona w Lipnie Obręb Nr 8 przy ulicy Kościuszki, 

stanowiąca własność Gminy Miasta Lipna 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Lista imienna:  

ZA (14): Bonowicz Małgorzata, Domeradzka Anna, Janiszewski Zbigniew, Kacprowicz 

Małgorzata, Komorowski Kamil, Koszczka Grzegorz, Krzemieniecki Edward, Lewandowski 

Sebastian, Maciejewski Wojciech, Napiórski Zbigniew, Ożdżyński Jerzy, Rykowski Marcin, 

Tyfczyńska Wiesława, Spisz Małgorzata,  

PRZECIW (0): 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0):  

BRAK GŁOSU (0):  

NIEOBECNI (1): Żochowski Łukasz  

 

Rada 14 głosami ZA podjęła 

           - UCHWAŁĘ NR VIII/43/2024 

jak w załączniku nr 6 

 

Ad. pkt. 2-e 

 

o zmianie uchwały nr XL/304/2022 Rady Miejskiej w Lipnie z dnia 30 września 2022 roku 

w sprawie regulaminu wynagradzania nauczycieli 

 

Burmistrz Miasta Lipna  – Paweł Banasik -  Panie Przewodniczący, Szanowni Państwo, tak jak 

Pan Przewodniczący przed chwilą powiedział, że ostatnia uchwała była podjęta we wrześniu 

2022 roku, dotycząca dodatków funkcyjnych. Ja też mając tą świadomość, że była galopująca 

inflacja, że najniższe wynagrodzenie jeżeli chodzi o sektor zarówno przemysłowy, jak i 
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prywatny. Stawki wzrosły, poszły do góry i tutaj w obawie przed tym, że bo w kilku 

przypadkach zaistniała taka sytuacja, że nauczyciele, którzy mieli dodatkowe godziny 

nadliczbowe, okazało się, że ich wynagrodzenie jest dużo wyższe od dyrektorów czy zastępców 

dyrektorów, którzy rzeczywiście ponoszą bardzo dużą odpowiedzialność i tutaj w obawie przed 

tym, żeby rzeczywiście, żeby mi dyrektorzy nie zaczęli rzucać papierami, że nie chcą być 

dyrektorami. Wystąpiłem tutaj do Komisji Oświaty o pochylenie się nad tą sprawą i Państwo 

to procedowali. Ja bardzo dziękuję, że pozytywnie się odnieśliście do tego i gorąco wierzę i 

ufam, że na dzisiejszej sesji ten dodatek zostanie znacznie podniesiony. Dziękuję bardzo. 

 

Radny Wojciech Maciejewski - To znaczy ja jeszcze chciałem jedną rzecz zauważyć tutaj 

rozmawialiśmy o tym na komisji, że dobrze by było też pochylić się nad tym dodatkiem za 

wychowawstwo, ale to już ustaliliśmy, że to będzie dopiero po feriach spotkamy się na komisji 

oświaty w związku z tym nowym regulaminem tych nagród burmistrza i stypendiów. Także 

dobrze by było o tym też porozmawiać.  

 

Przewodniczący Rady – radny Kamil Komorowski - Bardzo dziękuję. Już ostrzegamy Panią 

skarbnik, że będziemy chcieli pieniądze jakieś. 

 

Przewodniczący Rady – radny Kamil Komorowski - poinformował, że projekt uchwały uzyskał 

pozytywną opinię Komisji Oświaty.  

 

Głosowano w sprawie projektu uchwały o zmianie uchwały nr XL/304/2022 Rady Miejskiej w 

Lipnie z dnia 30 września 2022 roku w sprawie regulaminu wynagradzania nauczycieli. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych.  

Wyniki głosowania imiennego o zmianie uchwały nr XL/304/2022 Rady Miejskiej w Lipnie z 

dnia 30 września 2022 roku w sprawie regulaminu wynagradzania nauczycieli. 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Lista imienna:  

ZA (14): Bonowicz Małgorzata, Domeradzka Anna, Janiszewski Zbigniew, Kacprowicz 

Małgorzata, Komorowski Kamil, Koszczka Grzegorz, Krzemieniecki Edward, Lewandowski 

Sebastian, Maciejewski Wojciech, Napiórski Zbigniew, Ożdżyński Jerzy, Rykowski Marcin, 

Tyfczyńska Wiesława, Spisz Małgorzata,  

PRZECIW (0): 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0):  

BRAK GŁOSU (0):  

NIEOBECNI (1): Żochowski Łukasz  

 

Rada 14 głosami ZA podjęła 

           - UCHWAŁĘ NR VIII/43/2024 

jak w załączniku nr 7 

 

 

 

 



8 

 

Ad. pkt 3 

 

Sprawy różne i komunikaty 

 

Radny Wojciech Maciejewski - Ja tylko jedno pytanie do Pana inżyniera mam, bo już 

rozmawialiśmy o tej możliwości nawiezienia tłucznia na osiedle Baraku przy ulicy 

Sierakowskiego i ja mam w związku z tym pytanie, czy Pan wiceburmistrz, inżynier w jednej 

osobie może mi tam powiedzieć, kiedy to może nastąpić, ponieważ tam ludzie naprawdę mają 

takie kałuże, to jest dosyć podmokły teren, także o to prosiłem i może, żeby to wybrzmiało na 

sesji, to żeby Pan inżynier się wypowiedział. 

 

Zastępca Burmistrza – Robert Kapuściński - W tym roku tak jak mówiłem wcześniej nie 

wystarczyło nam pieniążków jeżeli chodzi na remonty dróg i ulic jeżeli chodzi o. zakup tych 

materiałów, czyli to było troszkę tłucznia. Mieliśmy troszeczkę więcej wydatków 

przenoszonych na inne cele. Mam nadzieję, że w miesiącu lutym, pewnie jak spotkamy się z 

Komisją Gospodarki, będziemy rozmawiali tutaj o takich potrzebach. Tam jeszcze mamy 

Komisję Bezpieczeństwa, to jeżeli chodzi tutaj, co było na ostatnich komisjach, poruszane 

sprawy spowalniaczy i wtedy zaplanujemy tutaj wszystko, te koszty i miejmy nadzieję, że tam 

powinno wystarczyć. Także no mówię, ale to dopiero będziemy widzieli tak gdzieś koło we 

wrześniu, w lutym, przepraszam, po ustawie budżetu, po ustawie naszej budżetowej. 

 

Burmistrz Miasta Lipna  – Paweł Banasik - Jeszcze ja tak dodam, że na pewno z Państwa 

będziecie zwracali się też do nas w sprawie progów zwalniających, w sprawie luster czy 

znaków, to ja bym miał taką propozycję, żebyśmy na początku przyszłego roku, bo tak jak mój 

zastępca powiedział, Pan burmistrz Kapuściński, że jedziemy na ostatnich już takich „dechach”, 

przepraszam za takie brzydkie określenie, ale zbieramy te pieniądze, żeby, bo niektóre 

inwestycje, te ostatnie inwestycje budowlane okazały się, że musieliśmy też tam tych pieniędzy 

podokładać. I to, co się, co Państwo będziecie mieli na pewno, bo na pewno będą jakieś wnioski 

tutaj od Państwa, to ja mam taką propozycję, żebyśmy na początku nowego roku, żebyśmy 

usiedli sobie, zapisali co, kto, ewentualnie jakie będzie miał wskazania, jeżeli chodzi o Państwa 

okręgi wyborcze, bo tutaj też jeszcze Pan Przewodniczący z Komisji Bezpieczeństwa czeka na 

ten pomiar takiej prędkości, ale to też będziemy chcieli załatwić zaraz na początku przyszłego 

roku.  

 

Radna Małgorzata Bonowicz - Panie przewodniczący, Szanowni radni, chciałabym 

poinformować, że komisja rewizyjna przeprowadziła dwie kontrole w Przedszkolu Miejskim 

numer 3 imienia Doroty Gellner oraz w Zespole Przedszkoli Miejskich numer 1 imienia 

Czesława Janczarskiego. Obydwie kontrole zaopiniowały pozytywne działalność w 

przedszkolach. Oprócz tego chciałabym uspokoić mieszkańców Armii Krajowej, tak jak Pan 

burmistrz powiedział na początku sesji, odbywają się prace, rozpoczęły się prace budowlane 

parkingu i właśnie zwracam się uprzejmie z prośbą o cierpliwość i zrozumienie do 

mieszkańców osiedla Armii Krajowej oraz chciałabym zaprosić Szanownych Państwa, radnych 

wszystkich tutaj zgromadzonych oraz wszystkich mieszkańców Lipna na jarmark 
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bożonarodzeniowy, który odbędzie się na terenie Nowego Centrum Lipna i który odbędzie się 

13 i 14 grudnia. Dziękuję. 

 

Przewodniczący Rady – radny Kamil Komorowski - Bardzo dziękuję, a więc zapraszamy na 

jarmark. Czy jeszcze ktoś z Państwa chciałby zabrać głos? Nie widzę. Myślę, Panie burmistrzu, 

że czas na chyba na życzenia. 

 

Burmistrz Miasta Lipna  – Paweł Banasik - Ja będę może w imieniu Państwa i swoim składał 

dla wszystkich mieszkańców Miasta Lipna. Bardzo gorące, bardzo ciepłe życzenia na okres 

Świąt Bożego Narodzenia. Życzę Państwu zdrowych, pogodnych, radosnych świąt, bogatego 

Mikołaja. Myślę, że o Nowym Roku i o życzeniach na Nowy Rok jeszcze będziemy mieli 

okazję w okresie między świątecznym o tym powiedzieć, bo będziemy mieli sesję budżetową. 

Wszystkiego dobrego. No i dużo śniegu Państwu też życzę, żeby te święta... (śmiech). Ja myślę, 

że ten plac Dekerta, to też jest okazja jeszcze przy życzeniach zaprosić mieszkańców, zaprosić 

gości, którzy będą nasze miasto odwiedzać w okresie Świąt Bożego Narodzenia do podziwiania 

tego, co zostało zrobione na placu Dekerta, ale też jest okazja przy okazji też podziękować 

pracownikom Przedsiębiorstwa Usług Komunalnych za to, co tutaj zrobili i myślę, że odrobinę 

śniegu by rzeczywiście się nam wszystkim przydało. Dziękuję bardzo. 

 

Przewodniczący Rady – radny Kamil Komorowski - Ja myślę, Panie burmistrzu, Pani skarbnik, 

że taki prezent by nam się przydał co miesiąc, jak dzisiaj dostaliśmy te 2 miliony. Taki od 

Mikołaja co miesiąc, prawda? Dobrze, Szanowni Państwo, również dołączamy się do tych 

życzeń. Życzymy wszystkiego najlepszego, dużo zdrowia. 

 

Ad. pkt. 4 

 

Zamknięcie obrad 

 

Przewodniczący Rady – radny Kamil Komorowski - stwierdził wyczerpanie porządku i dokonał 

zamknięcia sesji słowami : „Zamykam obrady VIII Sesji Rady Miejskiej w Lipnie”. 

 

Protokół sporządził: 


